
 
 

9. januar 2014 

 
 
I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut: 
 

1. Hvad er den nuværende status på videreuddannelse af brandfolk i henhold til 
gældende lovgivning? 

 
2. Hvad vil en justering/opdatering koste? 

 
3. Hvad agter Naalakkersuisut at gøre? 

 (Per Berthelsen, Siumut) 

Begrundelse 
For efterhånden mange år siden fremlagde jeg en forslag om, at få afsat financiering på uddannelse 
af brandfolk, da vi var bagud med med hensyn til opdatering af uddannelse af brandfolk i henhold 
til gældende lovgivning på området. 
 
Der fremkom det, at man var bagud med at uddanne brandfolk til en værdi af 8 millioner kroner, 
som man så rejste til at udfylde denne mangel. 
 
Det er som sagt en hel del år siden, dette skete og jeg kan ikke være andet end sikker på, at vi nu er 
kommet bagud igen. 
 
Jeg skal derfor med udgangspunkt i disse forhold anmode om at få spørgsmålene besvaret. 
 
Jeg ønsker svar på mine spørgsmål i løbet af 10 arbejdsdage. 


